
Koert Kusters verkiesbaar voor de gemeenteraad 

Koert Kusters uit Lierop is de nummer twee van Wij Zijn Someren| VVD. Over de vraag 
waarom hij zich voor een periode van vier jaar wil inzetten voor Someren hoeft hij niet 
lang na te denken.  

Een collega van me vroeg me toen ik bijna klaar was met het bouwen van onze huidige 
woning:  “Wat ga je eigenlijk doen als je klaar bent met bouwen? Want dan heb je zoveel tijd 
over.” “Eerst ons huis afbouwen en dan zie ik wel wat er op mijn pad komt.” was mijn reactie.  

Ik was al eens voorzichtig gepolst door Wij Zijn 
Someren | VVD. En dat stond me wel aan. Zelf  
ben ik niet zo’n stilzitter. In het verleden ben ik 8 
jaar penningmeester geweest van Nirwana en het 
Nirwana Tuinfeest. Daar heb ik ook ontzettend 
veel van geleerd.  

In die periode heb ik 3 jaar in Geldrop gewoond. 
Het was ook toen voor starters moeilijk om een 
betaalbare woning te kopen. Wij hebben toen de 
keuze gemaakt om een huis in Geldrop te kopen 
waardoor we ook nog geld overhielden voor 
andere dingen dan onze hypotheek.  

Na 3 jaar ben ik gelukkig weer terug naar Lierop 
kunnen komen. Later heb ik tussen 2006 en 2010 
commissiewerk gedaan voor de Lieropse Lijst. 
Wat er van me verwacht wordt, denk ik wel te 
weten. Me op die manier inzetten voor de lokale 
samenleving heb ik altijd erg leuk gevonden. Ik 
ben heel erg van de inhoud: me verdiepen in de 
vraagstukken die langskomen en er dan een goed 
onderbouwde mening over vormen.  

Daarmee hoop ik de belangen van de burgers uit Someren te dienen in de gemeenteraad. 
Diegene die mij kennen weten dat ik eerlijk, betrouwbaar en open ben. Als je me om een 
mening vraagt dan krijg je deze ook. Door het gesprek aan te gaan hoop ik de burger en de 
politiek dichter bij elkaar te brengen. Het belang van de burger staat ten alle tijden voorop. 

Neem bijvoorbeeld de verantwoordelijkheid voor zorg en welzijn en de jeugdzorg. Deze 
taken zijn enkele jaren geleden overgedragen naar de gemeente. Hoe denkt Wij Zijn 
Someren | VVD hierover? 

“Wij vinden dat het zorggeld zo effectief mogelijk moet worden besteed. Dit wil natuurlijk 
elke partij, maar wij durven daarin wel duidelijke keuzes te maken. Anders hou je mensen 

voor de gek. Wij vinden dat zorgvragers eerst moeten kijken wat zij, of hun sociale 
netwerk zelf kunnen doen. Pas daarna kan beroep worden gedaan op de gemeente. Dit 

om de beschikbare middelen vooral ten goede te laten komen aan mensen die het 
echt nodig hebben.” 



Is er sprake van woningnood in Lierop? 

Ja. Jongeren die graag in hun eigen dorp willen blijven wonen, hebben het moeilijk op de 
huidige woningmarkt. Ook ouderen met specifieke woonwensen komen nu vaak niet aan 
hun trekken. De leefbaarheid staat onder druk. Nieuwe woningen kunnen zorgen voor meer 
betrokken inwoners. Als liberalen omarmen wij eigen initiatieven zoals lokale projecten voor 
de uitbreidingswijk ‘Gildeplein’ en de recent aangekochte grond tussen de Groenstraat en 
het Berkeindje in. Het is hierin heel belangrijk dat er goed naar de bouwvraag gekeken gaat 
worden. Daar zal goed op geanticipeerd moeten worden. De gemeente gaat initiatiefnemers 
daarin begeleiden en ondersteunen als deskundige kennis ontbreekt.    

En het buitengebied? 

“Wij geloven niet in de stelling dat je voor natuur of tegen landbouw bent. Wij hebben in Someren 
veel mooie natuur. Die  koesteren wij,  we willen dan ook dat je kan genieten van onze natuur. In 
Someren hebben wij heel veel innovatieve ondernemers in de land- en tuinbouw en daar zijn wij 
trots op. Deze ondernemers zijn bij onze partij ook goed vertegenwoordigd. Van de gemeente wordt 
verwacht dat ze in oplossingen denken en niet bijdragen aan tegenstellingen tussen landbouw en 
natuur.”  

De klimaatverandering zet door, hoe gaan we daar mee om? 

“De afgelopen jaren is hard gewerkt om wateroverlast te voorkomen in de gemeente 
Someren, ook in Lierop is actie ondernomen. We zullen er alles aan  doen om geen water 
meer in de huizen te krijgen. Het beleid, waar we de vorige periode al aan begonnen zijn,  
zetten we door om Someren klimaatbestendig te maken. Dat betekent ook dat de 
energietransitie naar meer duurzame energie ook in Someren de juiste aandacht krijgt.  

En verder? 

“Ik vind het belangrijk dat mensen weten waarop ze stemmen. Het is fijn als men kiest voor een 
liberale partij als Wij Zijn Someren | VVD, maar het is nog belangrijker dat stemmen niet verloren 
gaan. Daar zijn de gemeenteraadsverkiezingen tè belangrijk voor.” 

Koert Kusters, nummer twee Wij Zijn Someren | VVD voor een liberaal Lierops geluid! 

 


